CLEAN 2 O 消水好



Mix Fruit Drink Premix Powder with InnoSlim®
Serbuk Minuman Buah Campuran Siap Campur dengan InnoSlim®



CLEAN2 o 消水好

为什么喝水还是浮肿?为什么早上起床脸肿,腿肿,整个人沉重无力?长期熬夜, ±力大,饮食不规律的人,身体的内分泌系统容易失调,导致水分调节机制变差,出现顽固性水肿,这是因为体内多余水分滞留,代谢变慢,循环受阻!水肿不仅影响身形,还会导致疲劳,脂肪堆积.

消水好是浓缩精华方便装,每天只需要1包,就可以达到消水肿,燃烧脂肪的功效,更能提高新陈代谢.

消水肿无添加任何防腐剂&人造色素,里面成分丰混合莓果-富含抗氧化成分,促进循环,提升活力! Innostim植物提取物, ^邦助提高代谢,减少水肿,让体态更轻盈! L-Ascorbic Acid (维生素C)增强免疫力,促进胶原蛋白合成,让肌肤透亮有光泽! 因此想从L size 变回 S size.《消水好》是您最适合的选择.

Waking up with a swollen face, swollen legs and a heavy body? Long nights, stress and an irregular diet can disrupt the body's water regulation, leading to water retention, a slow metabolism and poor circulation! Bloating not only affects your figure, but also leads to fatigue and fat accumulation. Time to say goodbye to stubborn bloating!

CLEAN2 o is a concentrated formula in a convenient sachet. just one pack a day helps to reduce water retention, burn fat and boost your metabolism!

CLEAN2 o contains no preservatives or artificial colours! With mixed berries for blood circulation, Innoslim to boost metabolism, and vitamin C for glowing skin, it helps you go from size L to size S effortlessly!

珍贵成分 Precious Ingredients



Mix Fruit Powder

Mix FruitPowde含有来自优质浆果. 水果,蔬菜,香草和香料的提取物和 浓缩物的天然多酚。

Mix Fruit Powder contains natural polyphenols from the extracts and concentrates of high-quality berries. fruits, vegetables, herbs, and spices.

快速排水肿Fast Edema Relief

加速体内多余水分的排出减少浮肿. 使身体看起来更轻盈紧致.

Rapid de-bloating removes excess water reducing puffiness for a lighter body.

保持血糖健康 Maintain Healthy Blood Sugar

维持血糖稳定,避免过高或过低,以促 讲整体健康.

Maintain stable blood sugar levels stable, prevent high or low blood sugar spikes and promote overall health.

减少卡路里摄入Burning Body Fat

控制饮食, 降低热量吸收 Control diet and reduce calorie intake.

适合人群 Target Audience

提高代谢能力的人 Increase Metabolism

久站销售员 Stan for Long Oeriods

InnoSlim® InnoSlim®

InnoSlim®是一种提取自三七和黄

芪的纯天然成分, 有效控制体重和

InnoSlim® is a purely natural ingredient

extracted from Panax notoginseng

and Astragalus membranaceus, which

effectively controls weight and

metabolic syndrome.

代谢综合症.

需要瘦下半身的虚胖者 Those Needing to Slim Lower Body

安全认证 Safety Certificate













L-Ascorbic Acid 也称为维生素 C. 是 -种对人体至关重要的化合物, 具 左抗氧化特性.

L-Ascorbic Acid. also known as Vitamin C, is a vital compound for humans with antioxidant properties.

燃烧体内脂肪Burning Body Fat

加速新陈代谢,将储存的脂肪转化为

Speed up your metabolism and convert stored fat into energy.

减少葡萄糖吸收 Decreases Glucose Absorption

控制饮食或调节身体机制,减少血糖 的摄入和吸收.

Controlled diet or regulation of body mechanisms to reduce glucose intake and absorption.

提高新陈代谢Increase Metabolism

加速身体能量消耗, 邦助燃脂和维持 活力.

Increases energy consumption, supports fat burning and maintains vitality.

> 办公室上班族 Office Workers

> > For More Info





重口味的吃货 Strong-flavored Food